
       Protokół Nr 36/10 

z posiedzenia komisji socjalno - porządkowej i oświaty 
         dnia 23 lutego  2010 r. 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000

Zakończenie posiedzenia godz. 1145

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  ElŜbieta  Kucaj  ,  która
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy Makowski w części
posiedzenia Skarbnik Gminy Wiesława Łoch oraz Sekretarz Gminy Danuta śygadło .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Ksawery Nyks .
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum  przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 22 lutego  2010 r. 
4.Analiza informacji o wypłatach dodatków mieszkaniowych za rok 2009 
   Opinia komisji na sesję 
5.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za rok 2009 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy róŜne    
7.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1 
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  35/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodnicząca komisji odczytała niŜej wymienione projekty uchwał , komisja je przeanalizowała ,
wysłuchała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na  zadawane   pytania  czy  wątpliwości  ,  a  następnie
zaopiniowała jak niŜej :
- projekt  uchwały Nr XXXV/275/10 w sprawie zmiany Uchwały nr XIX/144/08 Rady   
  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 22 sierpnia 2008 r. 
- projekt  uchwały Nr XXXV/276/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/147/08 Rady 
Gminy Stargard Szczeciński z dnia 22 sierpnia 2008 r. 
-projekt  uchwały Nr XXXV/277/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/188/08 Rady
Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 grudnia 2008 r.
- projekt  uchwały  Nr XXXV/278/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/201/09Rady
Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 27 lutego 2009 r.
Komisja w/w cztery projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie . 
- projekt  uchwały Nr XXXV/279/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  
   Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard 
   Szczeciński w obrębie ewidencyjnym Wierzchląd 
Wójt  Gminy odnosząc się  do  uzasadnienia  tego projektu uchwały poinformował ,Ŝe
wnioskodawca wnosi o dokonanie zmiany na koszt gminy i gmina ma taki  obowiązek  
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zgodnie z przepisami ,ale są takie  przypadki powiedział wójt kiedy inwestorom zaleŜy
na czasie ,to wówczas ponoszą koszty dokonywanych zmian . 
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr XXXV/280/10  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont 
  zabytku – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
-projekt uchwały Nr XXXV/281/10 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego- komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-uchwała  Nr  XXXV/282/10  w  sprawie  powołania  instytucji  kultury-  Biblioteki
Publicznej Gminy Stargard Szczeciński 
Sekretarz Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały  poinformowała ,Ŝe nikt
nie zgłosił się na stanowisko Dyrektora Biblioteki , gdzie był ogłoszony nabór.
Radna Renata Kornet zwróciła uwagę na zapis w paragrafie 2 ust. 2 gdzie pisze się o
bibliotekach publiczno-szkolnych , Ŝe takich bibliotek  juŜ nie będzie  .
Wobec  powyŜszego  komisja  jednogłośnie   zaproponowała  wykreślenie  słów  "  i
publiczno szkolnych " w formie wniosku.
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty wnioskuje o wykreślenie w paragrafie 2
ust.2 słów „ i publiczno – szkolnych „ .
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały  ,
-projekt  uchwały Nr XXXV/283/10 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru  
 podatków w drodze  inkasa – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały  Nr XXXV/284/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. ,     
  zmiany limitów    wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany
  wydatków na programy   realizowane  ze środków  pochodzących z budŜetu Unii
  Europejskiej ,  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez państwa
  członkowskie   (EFTA) oraz innych środków pochodzących  ze źródeł zagranicznych
  niepodlegających zwrotowi
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały . 
Komisja uwag nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała .
Z uwagi na waŜne sprawy słuŜbowe Wójt Gminy opuścił posiedzenie komisji . 
Zastępca Wójt  omówił   wyniki  przeprowadzonych konsultacji  w dniu 21.02.2010 w
miejscowości  Warchlinko i miejscowości Siwkowo w sprawie zniesienia urzędowych
nazwy  tych  miejscowości   i  ustalenia  urzędowej  nazwy  dla  tych   miejscowości
Warchlino.
W związku z powyŜszym zachodzi konieczności zmiany prządku obrad sesji  poprzez
wprowadzenie dodatkowych czterech projektów uchwał, a mianowicie : 
-  projekt  uchwały  Nr  XXXV/285/10  w  sprawie  przeprowadzonych  konsultacji  z
mieszkańcami miejscowości Siwkowo , w związku z wnioskiem o zniesienie i ustalenie
urzędowej nazwy miejscowości ,
-projekt  uchwały  Nr  XXXV/286/10  w  sprawie  wniosku  o zniesienie  i  ustalenie
urzędowej nazwy miejscowości 
-  projekt  uchwały  Nr  XXXV/287/10  w  sprawie  przeprowadzonych  konsultacji  z
mieszkańcami  miejscowości  Warchlinko   ,  w  związku  z  wnioskiem  o  zniesienie  i
ustalenie urzędowej nazwy miejscowości ,
-  projekt  uchwały  Nr  XXXV/288/10  w  sprawie  wniosku  o  zniesienie  i  ustalenie

urzędowej nazwy miejscowości 
Komisja w/w projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie  .
Kolejno komisja przeanalizowała projekty uchwał , które zostały przekazane komisji do
dyskusji , a mianowicie : 
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu świetlic wiejskich na terenie gminy
Sekretarz odnosząc się do tego projektu uchwał powiedziała ,Ŝe w regulaminie mówi się
o zatrudnieniu gospodarza-opiekuna świetlicy , który będzie przedstawiał wójtowi do 
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zatwierdzenia program świetlicowego .
Komisja  uwag do tego projektu uchwały nie zgłosiła .
- projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty targowej na terenie gminy oraz sposobu jej

poboru
Sekretarz Gminy poinformowała i  przedstawiła zmiany jakie zawiera obecny projekt
uchwały  w  stosunku  do  poprzedniego  ,  wyjaśniła  wątpliwości  jakie  były  odnośnie
wejścia w Ŝycie uchwały .
Komisja po przeprowadzonej dyskusji nad w/w projektem uchwały  zwróciła uwagę  na
to , aby do poboru opłaty targowej w Barzkowicach wyznaczyć jeszcze dodatkowo dwie
osoby.
Radny  Bogdan  Grabski  zaproponował  ,  aby  przy  poborze  opłaty  na  targach  w
Barzkowicach oprócz osób wskazanych do poboru, poprosić o udział  policjanta . 
Ad.4
Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  informację  dotyczącą  wypłaconych  dodatków
mieszkaniowych w 2009 roku .
Komisja w trakcie dyskusji  uwag nie wniosła i wydała opinię jak niŜej :
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  dokonała  analizy  wypłaconych  dodatków
mieszkaniowych w 2009 roku i bez uwag przyjęła informację .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.5 
Przewodnicząca komisji  przedstawiła sprawozdanie z działalności  Gminnego Ośrodka
Pomocy Społecznej za 2009 rok .
Komisja uwag do sprawozdania nie wniosła i wydała następującą opinię tj. 
Komisja  Socjalno-Porządkowa  i  Oświaty  po  przeanalizowaniu  sprawozdania  z
działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za rok 2009- uwag nie wnosząc
przyjęła sprawozdanie . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6
W  sprawach  róŜnych  komisja  dyskutowała  nad  sprawą  budynku  po  byłej  sali
gimnastycznej w Grabowie . 
Zastępca wójta w tej  sprawie  odczytał pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Grabowa w
którym  to  Stowarzyszenie  wyraŜa  chęć  przejęcia  tego  budynku  wraz  z  przyległym
terenem .  
Wójt m.in. przypomniał ,Ŝe w tej miejscowości jest nowo wybudowana świetlica , Ŝe nie
ma opinii rady sołeckiej , Ŝe stan techniczny tego budynku jest bardzo zły , nadaje się
raczej  do  rozbiórki  .Jaki  będzie  odzew  rodzin   mieszkających   w  sąsiedztwie  tego
budynku , został ten budynek  w budŜecie przeznaczony do sprzedaŜy . W planie odnowy
tej miejscowości zapisany jest udział środków gminnych na to zadanie , a czy gminę
będzie stać na to . 
Radna Kornet wyraŜając swoją opinię  powiedziała, Ŝe jest za tym aby przekazać ten
budynek  pod warunkiem,   Ŝe  za  własne  pozyskane   środki  przez   Stowarzyszenie
wyremontują ten budynek i będą go utrzymywać . Radna stwierdziła ,Ŝe na terenie gminy
są miejscowości w których nie ma jeszcze świetlic wiejskich, a w tej miejscowości jest
nowo wybudowana świetlica .
Komisja po dyskusji  stwierdziła  ,Ŝe na terenie gminy są  miejscowości  gdzie nie ma
jeszcze  świetlic  wiejskich  i  jeŜeli  Stowarzyszenie  za  pozyskane  środki  finansowe
dokona remontu i będzie to utrzymywać- to komisja była by za tym , aby ten budynek
przekazać . 
Wójt  przedstawił  sprawozdanie  za  2009  r.  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
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prowadzonych przez gminę .
Radny Klim Roman – poruszył temat budowy chodnika do nowo wybudowanej 
świetlicy , aby było bezpieczne dojście i przypomniał,Ŝe z funduszu sołeckiego zostało
zapisanych 13 tys na to zadanie  , ale to będzie za  mało i zaproponował ,aby za środki
pochodzące ze sprzedaŜy pomieszczeń  po byłej  bibliotece przeznaczyć  na wykonanie
tego chodnika , bo taka jest prośba mieszkańców do wójta .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe te pomieszczenia będą przygotowywane do sprzedaŜy  ,
bo są bardzo potrzebne środki , a na co zostaną przeznaczone zdecyduje rada. 
Komisja równieŜ dyskutowała na temat mieszkańców Rogowa 15 , gdzie dwie rodziny
mają być przeniesione do nowo wyremontowanych mieszkań socjalnych w Poczerninie.
Przewodnicząca komisji zwróciła się  z prośbą o interwencję w MZK , poniewaŜ  od
pewnego czasu jeŜdŜą autobusy MZK na trasie do Koszewa  zbyt małe i z powodu tłoku
zdarzają się przypadki zasłabnięć wśród młodzieŜy . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji  ElŜbieta Kucaj  podziękowała
wszystkim  za udział i zamknęła posiedzenie komisji.

Protokołowała :                                                                       Przewodnicząca Komisji 
Z.  Stoczkowska                                                                           ElŜbieta Kucaj 
Data sporządzenia:                                                                  Data podpisania :  
2010.02.23                                                                               2010...................


